
 

 

 

 

 

Enkel fråga 

Snöröjning av cykelställ vid hållplats för BRT-linje 

 

I Gävle kommun finns ett generöst utbyggt gång- och cykelvägsnät vilket 2018 kompletterades med 

ytterligare möjligheter att parkera sin cykel under tak längs kollektivtrafikens BRT-linje. En mycket 

stor investering för varje cykelparkering. Ambitionen torde vara självklar, att dessa skall gå att 

använda så mycket som möjligt i samma anda som vi uppmanar till cykling året om. Under hösten 

2018 är vi många som, både i tidningar och i sociala medier, uppmärksammar att dessa cykelställ 

använts sparsamt. I och med vinterns intåg var många av cykelparkeringarna längs linje 2 omöjliga att 

använda på grund av att det helt saknas snöröjning av dessa. 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde i februari ställde KD därför en fråga till 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande om snöröjningen kring cykelparkeringarna i anslutning av de 

nya BRT-hållplatserna. Vi fick svaret att snöröjningen ej var upphandlad och klar men att en lösning 

för snöröjningen skulle vara på plats till kommande vinter.  

 

Min fråga till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande blir därför: 

- Är snöröjningen av cykelparkeringar vid BRT-hållplatserna upphandlad och klar inför 
vintern?  
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Kristdemokraterna Gävle Kommun 


